
FLOOR PLANSFLOOR PLANS





LAYOUTS CRAFTED LAYOUTS CRAFTED FORFOR
COMFORT AND SPACECOMFORT AND SPACE

FLOOR PLANS

Discover a range of thoughtfully designed floor plans to suit your individual needs and lifestyle. 
From luxury studios to expansive 3-bedroom apartments, Skyblade offers a space for those 

who wish to take it all in. Designed for an unparalleled life within Downtown Dubai.





UNIT TYPE - STUDIO
FLOOR PLAN - ISOMETRIC VIEW

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 

without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 

the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 

guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 

the actual size of each specific unit.

STUDIO - TYPE 1

TYP1 L3

TYP1 L21

TYP1 L23

TYP1 L51

SUITE AREA 288.47 �²26.80 m²
BALCONY AREA 97.09 �²9.02 m²
TOTAL UNIT AREA

13 m²

6 m²
3 m²BATHROOM

STUDIO

KITCHEN385.56 �²35.82 m²

FLAT DESIGN COMPONENTS AREA SQ. FTSQ. M

UNIT TYPE - STUDIO
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 1

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  

المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 

الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.



16 m²

5 m²
3 m²BATHROOM

STUDIO

KITCHEN
1 m²LAUNDRY

FLAT DESIGN COMPONENTS 

SUITE AREA 309.35 �²28.74 m²
BALCONY AREA 152.42 �²14.16 m²
TOTAL UNIT AREA 461.77 �²42.90 m²

AREA SQ. FTSQ. M

TYP2 L3

TYP2 L21

TYP2 L23

TYP2 L51

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 

without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 

the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 

guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 

the actual size of each specific unit.

UNIT TYPE - STUDIO
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 2

SUITE AREA 361.02 �²33.54 m²
BALCONY AREA 171.90 �²15.97 m²
TOTAL UNIT AREA

15 m²

5 m²
4 m²BATHROOM

STUDIO

KITCHEN
4 m²CORRIDOR

532.92 �²49.51 m²

FLAT DESIGN COMPONENTS AREA SQ. FTSQ. M

TYP3 L3

TYP3 L21

TYP3 L23

TYP3 L51

UNIT TYPE - STUDIO
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 3

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  

المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 

الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.



The Floor-to-ceiling windows open up to uninterrupted views of the Dubai skyline, from the 
iconic Burj Khalifa to the vibrant heart of Downtown and the tranquil Dubai Water Canal. Within, 
the interiors reflect a refined sense of craftsmanship, where materials, textures, and finishes are 

thoughtfully composed to create balance and harmony.

UNMATCHED MATERIALITY, UNMATCHED MATERIALITY, 
UNPARALLELED PRESENCEUNPARALLELED PRESENCE



UNIT TYPE - 1 BEDROOM
FLOOR PLAN - ISOMETRIC VIEW

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 

without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 

the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 

guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 

the actual size of each specific unit.

SUITE AREA 653.69 �²60.73 m²
BALCONY AREA 313.12 �²29.09 m²
TOTAL UNIT AREA

3 m²

20 m²
13 m²

LIVING & DINING
M. BEDROOM
M. BATHROOM 6 m²

2 m²
6 m²

WC
CORRIDOR
KITCHEN

966.81 �²89.82 m²

FLAT DESIGN COMPONENTS AREA SQ. FTSQ. M

TYP1 L4

TYP1 L21

TYP1 L23

TYP1 L51

UNIT TYPE - 1 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 1

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  

المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 

الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.



 TYP2 L58
TYP2 L60

SUITE AREA 698.90 �²64.93 m²
BALCONY AREA 331.10 �²30.76 m²
TOTAL UNIT AREA 1030.00 �²95.69 m²

AREA SQ. FTSQ. M

4 m²

21 m²
20 m²

LIVING & DINING
M. BEDROOM
M. BATHROOM 6 m²

3 m²
4 m²

WC
CORRIDOR
KITCHEN

FLAT DESIGN COMPONENTS 

UNIT TYPE - 1 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 2

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 

without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 

the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 

guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 

the actual size of each specific unit.

TYP3 L3

SUITE AREA 653.69 �²60.73 m²
BALCONY AREA 313.12 �²29.09 m²
TOTAL UNIT AREA

3 m²

20 m²
13 m²

LIVING & DINING
M. BEDROOM
M. BATHROOM 6 m²

2 m²
6 m²

WC
CORRIDOR
KITCHEN

966.81 �²89.82 m²

FLAT DESIGN COMPONENTS AREA SQ. FTSQ. M

UNIT TYPE - 1 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 3

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  

المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 

الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.



Where every need is anticipated, and every desire is within reach through 
exclusive concierge services. Find calm in quiet moments and

contemplative spaces designed for restoration.

EMBRACE UNPARALLELED EMBRACE UNPARALLELED 
COMFORT COMFORT 

every detail perfectly tailored.every detail perfectly tailored.



UNIT TYPE - 2 BEDROOM
FLOOR PLAN - ISOMETRIC VIEW

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 

without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 

the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 

guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 

the actual size of each specific unit.

TYP1 L3

TYP1 L21

TYP1 L23

TYP1 L51

SUITE AREA 841.20 �²78.15 m²
BALCONY AREA 419.58 �²38.98 m²
TOTAL UNIT AREA

4 m²

3 m²
12 m²

17 m²

BEDROOM

LIVING & DINING
M. BEDROOM
M. BATHROOM 16 m²

9 m²
5 m²

BATHROOM CORRIDOR
KITCHEN

1260.78 �²117.13 m²

FLAT DESIGN COMPONENTS AREA SQ. FTSQ. M

UNIT TYPE - 2 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 1

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع 

نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران 

الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم 

الفعلــي لــكل وحــدة.



TYP2 L52

TYP2 L56

SUITE AREA 990.93 �²92.06 m²
BALCONY AREA 480.61 �²44.65 m²
TOTAL UNIT AREA

4 m²

4 m²
13 m²

16 m²

BEDROOM

LIVING
M. BEDROOM
M. BATHROOM 19 m²

9 m²
15 m²

BATHROOM CORRIDOR
1 m²LAUNDRY

KITCHEN & DINING
1471.53 �²136.71 m²

FLAT DESIGN COMPONENTS AREA SQ. FTSQ. M

UNIT TYPE - 2 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 2

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 

without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 

the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 

guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 

the actual size of each specific unit.

TYP3 L52

TYP3 L56

SUITE AREA 1088.98 �²101.17 m²
BALCONY AREA 456.50 �²42.41 m²
TOTAL UNIT AREA

4 m²

5 m²
17 m²

20 m²

BEDROOM

LIVING & DINING
M. BEDROOM
M. BATHROOM 23 m²

9 m²
8 m²

BATHROOM CORRIDOR
2 m²LAUNDRY

KITCHEN
1545.48 �²143.58 m²

FLAT DESIGN COMPONENTS AREA SQ. FTSQ. M

UNIT TYPE - 2 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 3

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  

المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 

الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.





TYP4 L58

SUITE AREA 1236.77 �²114.90 m²
BALCONY AREA 568.66 �²52.83 m²
TOTAL UNIT AREA

5 m²

4 m²
16 m²

17 m²

M. BEDROOM

LIVING
M. BEDROOM
M. BATHROOM 20 m²

11 m²
24 m²

M. BATHROOM CORRIDOR
2 m²LAUNDRY
2 m²W.C.

KITCHEN & DINING
1805.43 �²167.73 m²

FLAT DESIGN COMPONENTS AREA SQ. FTSQ. M

UNIT TYPE - 2 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 4

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 

without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 

the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 

guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 

the actual size of each specific unit.

TYP5 L58

SUITE AREA 1184.68 �²110.06 m²
BALCONY AREA 568.66 �²52.83 m²
TOTAL UNIT AREA

5 m²

4 m²
15 m²

16 m²

M. BEDROOM

LIVING
M. BEDROOM
M. BATHROOM 20 m²

12 m²
22 m²

M. BATHROOM CORRIDOR
3 m²W.C.

KITCHEN & DINING
1753.33 �²162.89 m²

FLAT DESIGN COMPONENTS AREA SQ. FTSQ. M

UNIT TYPE - 2 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 5

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  

المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 

الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.



TYP6 L59

5 m²

4 m²
16 m²

17 m²

M. BEDROOM

LIVING
M. BEDROOM
M. BATHROOM 17 m²

11 m²
22 m²

M. BATHROOM CORRIDOR
2 m²LAUNDRY
2 m²W.C.

KITCHEN & DINING

FLAT DESIGN COMPONENTS 

SUITE AREA 1176.82 �²109.33 m²
BALCONY AREA 524.42 �²48.72 m²
TOTAL UNIT AREA 1701.24 �²158.05 m²

AREA SQ. FTSQ. M

UNIT TYPE - 2 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 6

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 

without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 

the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 

guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 

the actual size of each specific unit.

TYP7 L59

SUITE AREA 1124.40 �²104.46 m²
BALCONY AREA 524.42 �²48.72 m²
TOTAL UNIT AREA

5 m²

4 m²
15 m²

16 m²

M. BEDROOM

LIVING
M. BEDROOM
M. BATHROOM 18 m²

12 m²
19 m²

M. BATHROOM CORRIDOR
3 m²W.C.

KITCHEN & DINING
1648.82 �²153.18 m²

FLAT DESIGN COMPONENTS AREA SQ. FTSQ. M

UNIT TYPE - 2 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 7

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  

المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 

الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.



TYP8 L60

5 m²

4 m²
16 m²

17 m²

M. BEDROOM

LIVING
M. BEDROOM
M. BATHROOM 17 m²

10 m²
18 m²

M. BATHROOM CORRIDOR
1 m²LAUNDRY

W.C. 3 m²

KITCHEN & DINING

FLAT DESIGN COMPONENTS 

SUITE AREA 1111.05 �²103.22 m²
BALCONY AREA 485.34 �²45.09 m²
TOTAL UNIT AREA 1596.40 �²148.31 m²

AREA SQ. FTSQ. M

UNIT TYPE - 2 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 8

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 

without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 

the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 

guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 

the actual size of each specific unit.

TYP9 L60

5 m²

4 m²
15 m²

16 m²

M. BEDROOM

LIVING
M. BEDROOM
M. BATHROOM 18 m²

11 m²
19 m²

M. BATHROOM CORRIDOR
3 m²W.C.

KITCHEN & DINING

FLAT DESIGN COMPONENTS 

SUITE AREA 1067.89 �²99.21 m²
BALCONY AREA 491.37 �²45.65 m²
TOTAL UNIT AREA 1559.26 �²144.86 m²

AREA SQ. FTSQ. M

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  

المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 

الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.

UNIT TYPE - 2 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 9



Interiors reflect intentional design, with light as a key element. Subtle hues and rich textures 
create extraordinary living spaces. The interplay of light and shadow, combined with expansive 
views, add drama and grandeur. Each space allows for personal taste to find its expression, 

carefully considered to be both pure and calm.

SUBTLE HUES ANDSUBTLE HUES AND
RICH TEXTURES RICH TEXTURES 



UNIT TYPE - 3 BEDROOM
FLOOR PLAN - ISOMETRIC VIEW

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 

without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 

the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 

guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 

the actual size of each specific unit.

TYP1 L58

5 m²

4 m²
19 m²

33 m²

M. BEDROOM

MAID’s ROOM
M. BEDROOM
M. BATHROOM 4 m²

33 m²
4 m²

M. BATHROOM LIVING & DINING
9 m²
8 m²

KITCHEN

MAID’s BATHROOM

19 m²
3 m²

4 m²

FOYER

M. BATHROOM
1 m²M. BEDROOM LAUNDRY

4 m²W.C.

CORRIDOR

FLAT DESIGN COMPONENTS 

SUITE AREA 1835.25 �²170.50 m²
BALCONY AREA 734.31 �²68.22 m²
TOTAL UNIT AREA 2569.56 �²238.72 m²

AREA SQ. FTSQ. M

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  

المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 

الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.

UNIT TYPE - 3 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 1



TYP2 L59

5 m²

4 m²
17 m²

30 m²

M. BEDROOM

MAID’s ROOM
M. BEDROOM
M. BATHROOM 4 m²

31 m²
4 m²

M. BATHROOM LIVING & DINING
9 m²
8 m²

KITCHEN

MAID’s BATHROOM

17 m²
3 m²

4 m²

FOYER

M. BATHROOM
1 m²M. BEDROOM LAUNDRY

4 m²W.C.

CORRIDOR

FLAT DESIGN COMPONENTS 

SUITE AREA 1731.48  ²160.86 m²
BALCONY AREA 745.19  ²69.23 m²
TOTAL UNIT AREA 2476.67  ²230.09 m²

AREA SQ. FTSQ. M

UNIT TYPE - 3 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 2

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change 

without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, 

the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing 

guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for 

the actual size of each specific unit.

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  

المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 

الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.

UNIT TYPE - 3 BEDROOM
BINGHATTI SKYBLADE • TYPE 3

TYP3 L60

5 m²

4 m²
15 m²

28 m²

M. BEDROOM

MAID’s ROOM
M. BEDROOM
M. BATHROOM 4 m²

28 m²
4 m²

M. BATHROOM LIVING & DINING
9 m²
8 m²

KITCHEN

MAID’s BATHROOM

15 m²
3 m²

4 m²

FOYER

M. BATHROOM
1 m²M. BEDROOM LAUNDRY

4 m²W.C.

CORRIDOR

FLAT DESIGN COMPONENTS 

SUITE AREA 1620.61 ­²150.56 m²
BALCONY AREA 736.57 ­²68.43 m²
TOTAL UNIT AREA 2357.19 ­²218.99 m²

AREA SQ. FTSQ. M



Expansive layouts and floor-to-ceiling windows offer endless views.
Interiors are designed for boundless space and light. Relish in open-plan 

living spaces, premium finishes and expansive balconies.

TANGIBLE BRILLIANCETANGIBLE BRILLIANCE

Space reveals the human spirit, Space reveals the human spirit, 
Uniquely elevated.Uniquely elevated.





EXPERT PROPERTY SERVICES

BESPOKE LIVINGBESPOKE LIVING
BINGHATTI STYLEBINGHATTI STYLE

ONE SCAN
ALL SOLUTION

ALL UNDER ONE ROOF

UNIT RESALE

ANNUAL
MAINTENANCE

PARKING
SALE

FURNITURE
PACKAGES

PROPERTY
MANAGEMENT

HOLIDAY
HOMES



A LEGACY A LEGACY OFOF
ARCHITECTURAL ARTISTRYARCHITECTURAL ARTISTRY

ABOUT THE BRAND

Binghatti Holding Limited is a leading UAE-based real estate
developer with a portfolio exceeding 80 projects valued at 
over AED70 Billion. The company is rated BB- by Fitch and 
Ba3 by Moody’s, reflecting its solid credit profile, prudent
financial management, and disciplined approach to growth. 

Led by Chairman Muhammad BinGhatti, Binghatti combines 
visionary leadership with a proven track record of execution, 
having successfully delivered more than 12,000 residential 
units to date. The company has established strategic alliances 
with globally recognized luxury brands—including Bugatti,
Mercedes-Benz, and Jacob & Co.—to create differentiated, 

high-value assets in the ultra-premium segment.

Binghatti’s development strategy is underpinned by a multi-tiered
approach that targets both the mainstream and luxury residential 
markets. This enables the company to capture a broad spectrum of 
demand while maintaining strong margins and asset quality across 

its portfolio.

With a focus on innovation, brand equity, and long-term value 
creation, Binghatti continues to expand its footprint in Dubai’s 
dynamic real estate sector, positioning itself as a compelling 

partner for institutional capital and strategic investment.






